
ACTA ASSEMBLEA I REUNIÓ AMPA – 28/09/2023  
 
Assistents: Gna. Aura M., Mireia Torres, Imma Ubals, Judith Jorge, Tonyi León, Isa 
Pallarès, Gisela Riba, Esther Romero, Laia Figueras, Fanny Fernández, Edurne 
Fernández, Vanessa Expósito, Karima El Hattabi, Sònia Ortega i Anna Solà. 
 
Inici de la reunió: 19:30 
 
APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR: Es procedeix a la lectura de l’acta del curs anterior 
i es dona per aprovada per unanimitat. 
 
A continuació es fa l’acomiadament de la Junta amb les quatre membres corresponents: 

-PRESIDENTA: Mireia Torres 
-VICEPRESIDENTA: Judith Jorge 
-TRESORERA: Imma Ubals 
-SECRETARIA: Tonyi León 

 
La Mireia comenta com quedarà la llista dels delegats dels diferents cursos de l’escola, 
però sense ser la definitiva, ja que hi hauran canvis...pel canvi de JUNTA. 

-Isabel Pallarès de I2 
-Jenifer Ruiz de I3 
-Verica Petrovic de I4 
-Laia Figueres de I5 
-Fanny Fernández de 1er 
-Edurne Fernández de 2on 
-Montse Estapé de 3er 
-Vanessa Expósito de 4rt 
-Anna Solà Romeu 6è 

 
A continuació la Mireia dona pas a l’Imma Ubals que ens dona l’explicació 
corresponent a l’estat de comptes. S’ha de tenir en conte que el tema econòmic està 
fluixet i hi ha el que hi ha, s’ha de vigilar molt e intentar fer més ingressos, i a l’hora de 
fer cosetes per l’escola i nens, si es pot fer entre totes les famílies millor, d’aquesta 
manera es farà escola entre les famílies i tot serà més econòmic. 

Es demana ajuda i col·laboració entre totes les famílies i alumnes. Així tot serà més 
fàcil. 
 
 
RESULTATS ECONÒMICS DEL CURS 2022/2023 
Es presenten el balanç comptable del curs 2022/23 i la previsió pel curs 2023/24. Es 
constata que cada vegada hi ha menys pagaments de les quotes, que hi ha activitats 
que comporten molts ingressos, però que la situació econòmica de l’Associació és cada 
vegada més precària. Tot i així continua havent-hi ganes de realitzar activitats. Les 
comissions bancàries són una altra dels problemes que ens cal resoldre. 



Memòria d’actes i subvencions de l’AMPA, 2022/2023 

-Cursa popular, amb aperitiu al pati de l’escola desprès de la cursa. 
-La castanyada, elaboració artesanal de panellets i taller de vestir moniatos i 
altres tallers relacionats i berenar 
-Loteria de Nadal i Talonaris. 
-Representació de Nadal amb alumnes de 4t i 6è a la Capella:  Llaminadures Caga-
Tió  
-Col·laboració amb la Marató de TV3, anar a buscar el Tió i revista digital. 
-Carnestoltes, elaboració de la carrossa, disfresses i tallers (temàtica 150 
aniversari), amb 3 rues. 
-Portes obertes i aniversari dels 150 aniversari de l’escola 
-Festa de comiat 6è, subvenció de les orles i les samarretes pels nens i nenes de 
6è, aperitiu pels pares acompanyants i professors al pati i sopar de graduació per 
alumnes i professors. 
-Festa i sopar de final de curs, sopar familiar de final de curs, obsequis als 
participants dels espectacles musicals i guarniment de les taules i del pati 
aprofitem els del sopar de 6è. Sopar d’acomiadament preparat per les famílies 
de 5è. Graduacions de I2, I5 amb berenar. 
 

• Aquest any el donatiu de l’AMPA, ha estat destinat a la pintura i al pas al pavelló 
molt necessari per tots i totes, i aprofitant l’obra.  
 
Es comenta que els obsequis com el “BUFS” que van sobrar, s’aprofitin per actes 
propers com la cursa o lo que es vegi convenient. 
 

 
 

• Aquest nou curs 2023/24 cal destacar una nova Junta directiva de l’AMPA, 
quedant constituïda com es reflecteix a continuació: 
 
PRESIDENTA: Anna Solà 
VICE-PRESIDENTA: Laia Figueres 
TRESORERA: Edurne Fernández 
SECRETARIA: Fanny Fernández 

 
 
CONFIRMACIÓ DE DELEGATS i VOCALS 
Es confirmen els noms dels delegats dels diferents grups-classe que per aquest curs 
2023/24 seran els següents:  
 
Delegats i delegades: I-2: Joan Llopart i Marta Falip, I-3: Jenifer Ruiz, I-4: Verica 
Petrovic Rajkovic,  I-5: Isabel Pallarès, P1: Esther Romero, P2: Judith Jorge,  P3: Montse 
Estapé, P5: Vanessa Expósito; P6: Sònia Ortega. 
 
Vocals: Oriol Torra, Laura Muntané, Gisela Riba, Karima El Hattabi, Yolanda García, 
Maewa Jiménez, Julia Andrea Afanador i Mireia Torres.  



 
 
REVISIÓ DE DADES DEL GRUP DE L’AMPA I DE NOUS ALUMNES  
Pel que fa al suport informàtic, les dades de les famílies i dels grups estan actualitzats 
per tal de poder fer eficaços totes les bustiades que es considerin necessàries per a fer 
arribar les informacions a les famílies.  
 

• Precs i preguntes: 
La Mireia parla de la seva dimissió com a Presidenta, ens diu que va ser una 
decisió pressa al mes de juliol, ens comenta que han sigut 8 anys plens de tot 
una mica, i que ara li toca fer relleu, han sigut molts anys d’implicació amb quatre 
membres, les quals vam iniciar i hem finalitzat juntament.  
Aquest canvi de Junta era necessari. 
En nom de la junta, us volem agrair tots aquests anys, donem les gràcies per tot. 
I  donem la benvinguda aquesta nova JUNTA, que de ben segur ho fareu genial, 
ara mateix l’escola necessita famílies com vosaltres que tibin, famílies amb ganes, 
famílies amb il·lusió, famílies amb força, famílies amb alegria.  
MOLTA SORT I ENDAVANT NOIES!!!!!!!!!!!!! 
 
Inici de l’assemblea a les 19:30 

 
S’acaba l’assemblea a les 20:20 
 
Assistents a l’assemblea:  
Gna. Aura Maria, Sonia Ortega, Vanessa Expósito, Isa, Fanny, Esther Romero, 
Karima El Hattabi, Laia, Gisela, Edurne, Anna Solà, Imma Ubals, Mireia Torres, 
Judit Jorge i Tonyi León.  

 
 
CALENDARI D’ACTIVITATS AMPA 2023/2024 
Es fa un repàs al calendari de les activitats que l’AMPA té previst desenvolupar al llarg 
d’aquest curs. 
 
 
CANVI DE JUNTA 
La junta actual ha exhaurit el termini del seu mandat i per aquest motiu presenta la 
seva dimissió. S’ha presentat una única candidatura per a poder optar a la presidència i 
es vota si s’accepta. El resultat de les votacions és el següent.  
 

Anna Solà i Romeu, presidenta 
 Laia Figueras, vicepresidenta 
 Edurne Fernández, tresorera 
 Fanny Fernández, secretària 
 
PISCINA MONTAQUA 
Aquest curs es durà a terme l’activitat extraescolar de piscina per a famílies del cicle 
d’infantil i es continuarà realitzant a les instal·lacions del Montaqua a Montbui. Cal 



acabar d’ajustar el nombre d’alumnes que participaran de l’activitat que es considera 
molt profitosa per a tots els infants que hi participen.  
 
CURSA POPULAR 
Com cada any l’escola participa a la cursa popular del dia 22 d’octubre i per estimular 
la participació l’escola demana col·laboració a l’AMPA que decideix aportar un petit 
obsequi als participants. Aquest curs per diversos motius s’opta per donar els 
romanents d’obsequis d’altres anys que han quedat pendents.  
La Judit i la Laia es proposen per anar a revisar el material del que es disposa. 
 
FESTA DE LA CASTANYADA 
Degut al calendari, s’acorda celebrar la festa el divendres 27 d’octubre. Respecte a la 
festa de l’any passat es comenta que cal reforçar la vigilància i el monitoratge de les 
activitats perquè van desaparèixer diverses tisores, alguns dels participants van 
esverar-se massa. Es proposa demanar col.laboració als alumnes grans i a antics 
alumnes per ajudar amb el monitoratge.  
 Cal tornar a encarregar la massa dels panellets a la pastisseria Fidel Serra.  
S’acorda apujar preus de la festa per les famílies que no són de l’AMPA, que hagi una 
diferència significativa entre els socis i els que no. 
 
CARNESTOLTES 
L’organització de la festa segueix endavant i es considera molt necessari pel bon 
funcionament i l’organització de la comparsa que les famílies s’inscriguin dins del 
termini i prenguin la responsabilitat de confeccionar-se el seu propi vestuari seguint 
les indicacions de l’escola o que abonin un preu més alt si recullen el vestit 
confeccionat pocs dies abans de participar a les rues. 
 
TALONARIS DE LOTERIA 
La Judith ens avança que els talonaris ja estan impresos i segellats a punt de ser lliurats 
des de secretaria.  
 
PRECS I PREGUNTES 
S’acorda demanar assessorament a la CCAPAC per tal de poder materialitzar el canvi 
de nom de l’associació i deixar de ser AMPA per esdevenir AFA (Associació de Famílies 
d’Alumnes). 
 
També es planteja seriosament la necessitat de canviar d’entitat bancària, l’actual ens 
cobra moltes comissions i donat els migrats ingressos dels que disposem hem de 
prendre una decisió al respecte. 
Cal plantejar-se seriosament l’import de les quotes que paguen les famílies alhora que 
cal estudiar possibles descomptes o incentius per a les famílies per a fer més atractiu el 
participar de l’Associació o fer que aquelles famílies que paguen la quota de 
l’associació sentin que amortitzen l’import al llarg del curs. 
Es fa la consulta sobre Carnestoltes i les disfresses pels cotxets dela infants que no 
caminen. S’acirda que es tractarà arreglar el preu. 
 



S’acorda que les reunions seran els dimarts a les 19:00 per tal de poder facilitar la 
conciliació familiar i la participació en les diferents reunions.  
 
La reunió finalitza a les 22:00 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


